

上海商業銀行

SHANGHAI COMMERCIAL BANK

關於最新修訂的風險剖析問卷

為因時適應不斷變化的市場環境和監管要求，上海商業銀行有限公司（「本行」）已完成有關客戶風險剖析問卷之年度審核。客戶風險剖析問卷修訂將於 2025 年 6 月 23 日起生效。

客戶可透過登錄個人網上銀行/手機銀行或親臨本行任何一間分行更新風險剖析問卷。如閣下對更新客戶風險剖析問卷有任何疑問，請致電本行客戶服務熱線(852)2818 0282 或親臨本行任何一間分行查詢。

上海商業銀行

2025 年 6 月

上海商業銀行

SHANGHAI COMMERCIAL BANK

Regarding to the Update of Customer Risk Profiling Questionnaire

To adapt the changing market environment and regulatory requirements, Shanghai Commercial Bank Limited (“the Bank”) has completed the annual review of the Customer Risk Profiling Questionnaire (“RPQ”), the updated version of Customer Risk Profiling Questionnaire will be effective from 23 June 2025.

Customers can update their risk profile by logging into Internet Banking / Mobile Banking or at any of the Bank’s branches. For enquiries regarding the update of Customer Risk Profiling Questionnaire, please contact our Customer Service Hotline on (852) 2818 0282 or visit any of our branches.

Shanghai Commercial Bank Limited
June 2025